



Valid until 30 September 2022.

## K11 Art Mall Special Offer for Hyatt Regency Tsim Sha Tsui Guests



### AME Stadium HK\$100 Special Reward<sup>^</sup>

Present the e-voucher at AME Stadium to enjoy a HK\$100 Off HK\$500 spending on experience tickets or tokens

*<sup>^</sup> AME Stadium reserves the right of final decision on the above promotion.*



Archival Reinvent (ARC)

### Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) HK\$200 Special Reward<sup>#</sup>

Present the e-voucher at Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) to enjoy HK\$200 Off HK\$1,000 spending on regular-priced items

*<sup>#</sup> Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) reserves the right of final decision on the above promotion.*

*One must be registered as a KLUB 11 Member to enjoy the reward. Each guestroom is entitled to enjoy all of the above offers once. Other terms and conditions apply.*

For details:



<https://klub-11.com/privileges/klub-promotions/158>



優惠期至 2022 年 9 月 30 日

## K11 Art Mall X 香港尖沙咀凱悅酒店住宿獨家禮遇



### AME Stadium \$100 電子禮券

於亞洲體育電競館購買體驗票或代幣滿 HK\$500，出示此電子禮券，即可享 HK\$100 折扣優惠。

*^ AME Stadium 將保留上述優惠之最終決定權。*



Archival Reinvent (ARC)

### Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) HK\$200 購物禮遇

於 Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) 購買正價貨品滿 HK\$1,000，出示此電子禮券，即可享 HK\$200 折扣優惠。

*# Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) 將保留上述優惠之最終決定權。*

*須登記成為 KLUB 11 會員，方可享此優惠。每間客房可使用每項優惠各一次。須受其他條款及細則約束。*

詳情:



<https://klub-11.com/zh-hk/privileges/klub-promotions/158>



优惠期至 2022 年 9 月 30 日

## K11 Art Mall X 香港尖沙咀凯悦酒店住宿独家礼遇



### AME Stadium \$100 电子礼券

于亚洲体育电竞馆购买体验票或代币满 HK\$500，出示此电子礼券，即可享 HK\$100 折扣优惠。

*^ AME Stadium 将保留上述优惠之最终决定权。*



Archival Reinvent (ARC)

### Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) HK\$200 购物礼遇

于 Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) 购买正价货品满 HK\$1,000，出示此电子礼券，即可享 HK\$200 折扣优惠。

*# Popcorn Supply / ARCHIVAL REINVENT (ARC) 将保留上述优惠之最终决定权。*

*须登记成为 KLUB 11 会员，方可享此优惠。每间客房可使用每项优惠各一次。须受其他条款及细则约束。*

详情:



<https://klub-11.com/zh-cn/privileges/klub-promotions/158>